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Zapytanie nr 4

WYPadki komunikacYjne, niestety także i śmiertelne, jakie wydarzyły się w Kolnie w czasieProwadzonej modernizacjigłównego ciągu komunikacyjnego miasta przez GDDKiA wskazują, żeproblem bezpieczeństwa komunikacyjnego ciągle pozostaje niezałatwiony.

Mimo tego, ze remont ulic ks, Janusza i wojska polskiego znacznie spowolnił ruch drogowy to i takdo tYch wYPadków doszło, to jak sYtuacja będzie wyglądała kiedy remont zostanie zakończony. o ileod strony pisza - brawurę w sposób naturalny będą ograniczały dwa ronda i światła na głównymskrzYŻowaniu, to od stronY ŁomŻY - z górki z Łabnej aź do restauracji - starej Turystycznej - będzieniewątpliwie pokusa szybszej jazdy( także od Turystycznej na Łabno).

Do niedawna nasza straz miejska hamowała nieco ruch, ustawiając fotoradar.

obecnie miasto nie ma już tej rnożliwości aby korzystać z tego urządzenia.

Mozna bYłobY jednak sPróbować dogadać się z lnspekcją Transporu Drogowego ico najmniej 2maszty na fotoradarY - na drodze krajowej - ustawić, co niewątpliwie wyhamowałoby krewkichkierowców.

,Ti"[ffi'_T;:";"'-Pujące - czy Miasto wystąpiło do lTD z wnioskiem o usytuowanie masztów i
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